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Detta e-postmeddelande kommer från en extern avsändare. Klicka inte på länkar och öppna inte 
bilagor om du inte känner igen avsändaren och vet att innehållet är säkert.

Hej, 
jag skulle vilja tacka för att ni har fixat trafikljus på Norra Stationsgatan i Hagastaden, det är 
verkligen efterlängtat. Skönt att ljusen prioriterar gångtrafikanter. Det är på så många sätt jättebra 
att bo i Hagastaden!

Jag skulle vilja lämna ett förslag, men förstår att det inte är något som går lätt att ordna egentligen 
och att loppet säkert är helt kört gällande hur utformandet av parkområdet. Det handlar om att 
parkmiljön i Hagastaden kunde ytterligare anpassas också för fler än bara barn.

Tänk om ni i den nya parken vid Hagaesplanaden hade ordnat med en skridskobana, tex på den 
stora runda gräsmattan. Det skulle varit så himla härligt för alla oss som bor här, både barn och 
vuxna. Alternativt hade en skridskobana kunnat samsas med en inhägnad basketplan om det är 
något som är på gång. Ett pingisbord hade också varit kul om det funnits i parken någonstans där 
det inte blåser så mycket. Ett utegym hade heller inte varit fel. Det verkar inte riktigt som man 
tänkt på alla hundar som kissar heller. Det som finns för oss att göra i parken som inte är små 
barn är att sitta på bänkar. Men, de är ju så oerhört kissade på. 
Så, mitt förslag handlar om att hitta sätt att utöka attraktiviteten i parken för fler än bara familjer 
med mycket små barn. Barnen kommer ju växa upp och bli stora jättesnart och både unga och 
gamla vuxna samt alla hundar är ju också sugna på att vara i parken redan nu! 
Hälsningar,




